

Title (en)

Wrist bandage for golf, tennis and bowling players.

Title (de)

Handgelenk-Bandage für Golf-, Tennis- und Bowling-Spieler.

Title (fr)

Bandage du poignet pour joueurs de golf, tennis et bowling.

Publication

EP 0133862 A1 19850313 (DE)

Application

EP 84100086 A 19840106

Priority

DE 8322325 U 19830803

Abstract (en)

The wrist bandage (100) consists of a tubular covering made of an elastic fabric or woven material with a pouch (11), which extends transversely to the direction of the covering, projects in the manner of a web from the edge of the covering (10) and has a signal plate (20) which is arranged in said pouch and emits acoustic signals when it is bent by a corresponding bending movement of the wrist of the player towards the lower arm in the edge region of the covering. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Handgelenk-Bandage (100) besteht aus einer schlauchförmigen Umhüllung aus einem elastischen Gewebe oder Gewirk mit einer quer zur Umhüllungslaufrichtung verlaufenden, stegartig aus dem Rand der Umhüllung (10) herausragenden Tasche (11) mit einer in dieser angeordneten, bei einem Abknicken durch eine entsprechende Abknickbewegung des Handgelenkes des Spielers zum Unterarmknochen im Umhüllungsrandsbereich akustische Signale abgebender Signalplatte (20).

IPC 1-7

A63B 71/14; A63B 69/36; A63B 69/38; A63D 5/00

IPC 8 full level

A63B 69/36 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 69/3608 (2013.01); **A63B 2071/0625** (2013.01)

Citation (search report)

- US 4222569 A 19800916 - DEMASCOLO GUY J
- US 3707730 A 19730102 - SLIDER G
- US 2778027 A 19570122 - BACON JOHN G

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0133862 A1 19850313

DOCDB simple family (application)

EP 84100086 A 19840106